
REFERAT 03/09-24
Morten, formand

Andreas, næstformand

Jannik, sekretær

Camilla, bestyrelsesmedlem

Heidi, bestyrelsesmedlem

Maria, suppleant

Jacob, suppleant

1. Henvendelse fra beboer omkring manglende udbedring efter
dørtelefonprojekt.
Sekretær beder om dokumentation og finder en løsning med beboer

2. Ny leverandør på eltjek ved salg eftersom Jupiter El er lukket.
Elkorpset v. Klaus.

3. Ødelagt vindue på gårdtoilet Lysefjordsgade.
Vicevært er orienteret og får lavet ny løsning evt. Uden glas snarest muligt.

4. Fibernetomlæning.
Ny aftale med Fibia. Fri aftale for beboere som giver rabat jo flere vi er. Aftalen
bliver ikke betalt over husleje. Kommer varsling fra Fibia til beboere, når den nye
aftale træder i kraft. Hvornår vides ikke.
Bliver også præsenteret for beboere på næste generalforsamling.

5. Manglende referat for ekstrordinær generalforsamling.
Ingen ændringer fra mødet bliver noteret i foreningens vedtægter før, at Andelsbo
har modtaget referat.
Morten indsender referat snarest muligt.
Deltagerlisten er indsendt af Heidi.

6. Brandsikring af kælderområder fortsat i gang omkring vaskeri m.m.
Udskiftning til branddøre.
Senest gennemgang 27/08 med leverandør og formanden Morten Friis.



7. Vand og varmemåler overgår til ny leverandør.
DVS. samtlige lejligheder skal have besøg og udskiftet varmemålere.
Tidshorisonten kendes ikke men beboere vil blive varslet.

8. Duebekæmpningsprojekt.
Pigge i tagrende har ikke den ønskede effekt som testet på Lysefjordsgade 9 3.th
Projektet skrottes og leverandør modtager en betaling for deres opsætning på
1500kr.

9. Henvendelse fra beboer angående vedligeholdelse af altandøre
Sekretær har dialog med beboer. Foreningen hæfter for udbedring såfremt, at
der er ikker tegn på misligholdelse.

10. Skade efter tyverisag i kælderen skal udbedres.
Foreningens forsikring dækker. En enkelt dør mangler af blive udbedret.


